

环境保护

ENVIRONMENTAL PROTECTION

权威政策解读 深度形势分析 实用业务探讨

中华人民共和国环境保护部主管

国内统一刊号: CN 11-1700/X

国际标准刊号: ISSN 0253-9705

定价: 人民币 12 元

2015 年第 2 期

总第 558 期 第 43 卷

> 刊名题写: 郭沫若



绿色金融：经济发展新引擎

现阶段，我国亟需加强绿色金融的顶层设计，创新产品，完善机制；进一步发挥其在资源配置、环境风险防控、引导企业和社会经济行为等方面的作用，使绿色金融成为经济发展的新引擎。

P29 绿色金融的两级市场和三重含义

P48 新常态下经济结构调整与环境保护方向探析

P55 2014 年全球环境绩效指数 (EPI) 分析与思考





22. 聚焦

绿色金融： 经济发展新引擎

- 23. 发展生态金融 建设生态文明
- 29. 绿色金融的两级市场和三重含义
- 32. 绿色金融政策与产品：现状与建议
- 38. PPP创新模式：PPP环保产业基金
- 44. 发达国家绿色金融的发展及对我国的启示

政策

> 国策要论

- 12. 适应新常态 打好攻坚战
全面完成“十二五”目标任务
——在2015年全国环境保护工作会议上的讲话

深度

- 48. 新常态下经济结构调整与环境保护方向探析

观察

- 51. 京津冀城市圈生态一体化下的再生资源产业链协作模式初探
——以再生铅为例
- 55. 2014年全球环境绩效指数（EPI）分析与思考
- 60. 我国环境公益诉讼进路探析

业务

> 实践交流

- 62. 基于绿色交通背景下的“公交都市”研究
——以西安市为例

国际

- 65. 美国野生动物保护法律制度探析

08~11 资讯

69~72 生态文明 美丽重庆

CONTENTS

VOL.43 NO.2 2015



POLICY

Adapt to the New Normal Circumstances and Achieve the Goal of the 12th Five-year Plan / 12

-

FOCUS

Developing Eco-Finance and Constructing Ecology Civilization / 23

Two Level Markets and Triple Meaning of Green Finance / 29

Green Finance Policies and Products: Status and Recommendations / 32

The Innovation of Public-Private-Partnership Model: PPP Environmental Protection Industry Fund / 38

The Evolution of Green Finance in Developed Countries and Its Enlightenment to China / 44

-

EXPERTS

Analysis on Economic Structure Adjustment and Environmental Protection Under the New Normal Circumstances / 48

-

VIEW

Exploration of Secondary Resources Industry Chain Cooperative

Mode in Beijing-Tianjin-Hebei Ecology Unification: A Case Study in Secondary Lead / 51

Analysis and Thoughts on 2014 Environmental Performance Index / 55

Analysis of Approach in Environmental Public Interest Litigation of China / 60

-

TECHNOLOGY

The Study of the Transit Metropolis Based on the Conception of Green Transport / 62

-

INTERNATION

The Exploration of The Wild Animal Protection Law System in the United States / 65

本期中你可以看到如下企业



保护环境，我们一直在努力！



广东风华环保设备股份有限公司

解决PM_{2.5}空气质量超标的新技术、新方案、新专利 ——喷雾抑尘装置



多功能喷雾抑尘车（可整车上牌）



手推式环保除尘喷雾装置（小范围的喷雾降尘）



控制PM_{2.5}空气质量超标的塔架式水雾降尘装置
（专利号：201220207087.6）



一种控制PM_{2.5}空气质量超标的移动式水雾降尘机车
（专利号：201220226287.6）

公司地址：广东省梅州市梅正路78号
网址：www.fenghua001.com

全国服务热线：400-678-4449
邮箱：admin@fenghua001.com